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SE-BRM.0012.2.3.2024                     

 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 22 lutego 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 22 lutego 2024 roku, w godzinach 10:34 – 11:01 w sali posiedzeń RMiG w 

ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 

 

 

Obecni:  

1. Beata Bruczyńska 

2. Iwona Cupryjak 

3. Stanisław Duszczak 

4. Jerzy Rozmiarek 

5. Agnieszka Wiśniewska 

W spotkaniu uczestniczył także wiceburmistrz Bronisław Dominiak oraz radca prawny 

Urzędu MiG Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Zastępca przewodniczącej Komisji Agnieszka Wiśniewska otworzyła posiedzenie 

i powitała zebranych uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą 

informacyjną w związku z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, 

która stanowi załącznik do protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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3. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla cd. 

4. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko cd. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 25.01.2024r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z dnia 25.01.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak 

 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 31.01.2024r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z dnia 31.01.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak 

 

3. Rozpatrzenie petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla cd. 

Zastępca przewodniczącej Agnieszka Wiśniewska przypomniała, że w dniu 

25.01.2024r. Komisja podjęła wniosek w sprawie wystąpienia do burmistrza o 

przedstawienie stanowiska w sprawie zmiany trasy miejskiego autobusu linii nr 501, 

poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. Przylesie do 

przystanku Błażejewko/Pętla, na kolejne posiedzenie Komisji - do dnia 16.02.2024r.  

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił pismo z dnia 15.02.2024r. stanowiące 

odpowiedź na wniosek Komisji, przygotowaną przez Wydział Eksploatacji 

Infrastruktury Technicznej. W piśmie wskazano na potrzebę przeprowadzenia analizy, 

przez Zarząd Transportu Miejskiego w Poznaniu jako organizatora publicznego 

transportu zbiorowego dla linii komunikacyjnej nr 501, w zakresie możliwości zmiany 

trasy tej linii autobusowej. Pismo stanowi załącznik do protokołu. Wiceburmistrz  

przedstawił również rozkład jazdy linii 560.   

Radca prawny Przemysław Barczyński wskazał, że ustawodawca określił (zgodnie z 

art. 10 ust. 1 ustawy o petycjach), że petycja powinna być rozpatrzona bez zbędnej 

zwłoki, jednak nie później niż w terminie 3 miesięcy od dnia jej złożenia. Jednak ze 

względu na potrzebę przeprowadzenia analizy przez Zarząd Transportu Miejskiego w 

Poznaniu jako organizatora publicznego transportu zbiorowego dla linii komunikacyjnej 

nr 501 w zakresie możliwości zmiany trasy tej linii autobusowej, należałoby skorzystać z 

przepisu ust. 3 art. 10 ustawy o petycjach (w przypadku wystąpienia okoliczności 

niezależnych od podmiotu rozpatrującego petycję uniemożliwiających rozpatrzenie 

petycji w terminie, o którym mowa w ust. 1, termin ten ulega przedłużeniu, nie dłużej 

jednak niż do 3 miesięcy, licząc od upływu terminu, o którym mowa w ust. 1). 
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Po wysłuchaniu wiceburmistrza Bronisława Dominiaka i radcy prawnego 

Przemysława Barczyńskiego członkowie Komisji przystąpili do głosowania 

poniższego wniosku. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji w sprawie zmiany trasy miejskiego 

autobusu linii nr 501, poprzez wydłużenie jego kursu z przystanku w Błażejewo/Os. 

Przylesie do przystanku Błażejewko/Pętla do dnia 29.05.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak 

 

4. Rozpatrzenie petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem 

wodnym w miejscowości Koninko cd. 

Zapoznano się z pismem z dnia 13.02.2024r. stanowiącym odpowiedź burmistrza 

przygotowaną przez Wydział Gospodarki Nieruchomościami na wniosek Komisji z 

dnia 25.01.2024r. w sprawie wystąpienia do burmistrza o przedstawienie stanowiska 

w sprawie pozyskania przez gminę działki z zbiornikiem wodnym w miejscowości 

Koninko na kolejne posiedzenie Komisji - do dnia 16.02.2024r. Pismo stanowi 

załącznik do protokołu. W piśmie burmistrz informuje, że zostało przesłane do Sądu 

Rejonowego w Środzie Wielkopolskiej pismo z prośbą o udzielenie informacji, czy 

toczą się postępowania w sprawie przedmiotowej nieruchomości (działki nr 103). W 

piśmie kierowanym do Sądu, burmistrz poinformował, iż w przypadku gdy z prawa 

pierwokupu nie skorzystają Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Miasto 

i Gmina Kórnik rozważy nabycie przedmiotowej nieruchomości, a po uzyskaniu 

odpowiedzi z Sądu zostanie przedstawiona stosowna uchwała. Radca prawny 

Przemysław Barczyński poinformował o odpowiedzi jaką udzielił Sąd Rejonowy w 

Środzie Wielkopolskiej na pismo burmistrza.  

Po wysłuchaniu wiceburmistrza Bronisława Dominiaka i radcy prawnego 

Przemysława Barczyńskiego członkowie Komisji przystąpili do głosowania 

poniższego wniosku.  
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Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji w sprawie pozyskania przez gminę działki z 

zbiornikiem wodnym w miejscowości Koninko do dnia 29.05.2024r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Duszczak, Jerzy Rozmiarek, Agnieszka Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak 

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Brak. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zastępca przewodniczącej Agnieszka 

Wiśniewska zakończyła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 

          zastępca przewodniczącej Komisji 

 

                            /-/ Agnieszka Wiśniewska 

 

 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 

 

 


